
 

Referat af Skolebestyrelsesmøde  
Mandag d. 29. april 2024 kl. 18.00-20.00 på Næstved specialskole, mødelokale 1 

 

Medlemmer  

 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Christian Nielsen 

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz og Kim Tore Sem Dambæk  

 

Ledelsen: Mads Harkjær Møller og Mette Hugger  

 

Fraværende: Trine Flindt-Larsen og Jette Kristine Hansen 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 48 

Godkendelse af dagsorden   

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Godkendt.  

Mads er valgt som mødeleder  

Sag 49 

Status på økonomi – 1 bilag  

Orientering 

Det er politisk vedtaget at vores overskud 

fra 2023 ikke overføres, men bruges til at 

dække det samlede merforbrug på 

politikerområdet. Dette gælder alle skoler 

med overskud pr. 31-12-23. Vi har fortsat 

en sund økonomi, og vores forbrug ligger 

fint, vi har dog et opmærksomhedspunkt i 

forhold til, at foråret er udgiftsmæssigt den 

dyreste tid på året. Vi følger derfor 

forbruget tæt.  

Der er ansættelsesstop og indkøbsstop på 

vores område, det betyder at vores forbrug 

vil være faldende. Der vil fortsat være 

udgifter på ”forbrugskonti” som f.eks. 

klassekasser, madlavning, håndværk og 

design m.m.  

Sag 50 

Princip for seksualpolitik 

Drøftelse 

Kim arbejder med forskellige udkast og 

deler det med de forældrevalgte i forhold til 

at drøfte det på august mødet.  
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Sag 51 

Skolebestyrelses årsberetning 

Orientering 

Formanden skriver årsberetningen.  

Årsberetningen sendes til gennemsyn i 

bestyrelsen senest den 30. maj 2024.  

Årsberetningen fremlægges den 6. juni 

2024 klokken 16.30 til 17. Derefter afholdes 

bestyrelsesmødet, og der arrangeres fælles 

spisning. Ledelsen indkalder forældrene til 

gennemgang af årsberetningen den 6. juni 

klokken 16.30 til 17.00.  

Sag 52 

Videre arbejde med værdiord – 2 bilag 

Drøftelse 

Dokumenterne tilrettes og sættes på 

kommende møde til endelig godkendelse.  

Sag 53 

 Budget for skoleåret 24-25 

Orientering 

Budgettet er afhængigt af vores takster, og 

da vi endnu ikke har afsluttet vores klasser 

og vores normering i klasserne, kan 

budgettet først fremvises og godkendes på 

kommende møde.  

Sag 54 

Logo – 1 bilag 

Drøftelse 

Mads melder tilbage til grafikeren, at 

bestyrelsen ikke kan blive enige om en 

endelig beslutning.  

Punktet sættes på august mødet.  

Sag 55 

Nyt fra  

Rettighedsråd: 

Forældre:  

Medarbejdere: 

Ledelse:  

Orientering  

Rettighedsråd: 

Rettighedsrådet har gået en tur på skolen, 

og meldt tilbage at vores legepladser 

trænger til opdatering.  

 

Forældre:  

Der er mange krager der flyver ind på den 

overdækket boldbane, da der mangler en 

dør el.lign.  

 

Kim kontaktede Sjællandske omkring brug 

af vores billede i artiklen om merforbruget 

på specialområdet. Vi har fået en 

undskyldning, og billedet er fjernet fra 

artiklen. 
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Hvordan kan bestyrelsen blive mere synlig 

overfor forældrene? 

 

Medarbejdere: 

Den nye svømmehal åbner før jul. Lukker 

Næstved svømmehal så, eller hvad er 

planen? Ledelsen følger op på 

problematikken.  

 

Ledelse:  

Vores fagfordeling har været rykket en uge 

frem. Mads har møde i denne uge, i forhold 

til at søge fonde.  

Sag 56 

Punkter til kommende møder  

Beslutning 

Godkendelse af skemaer (juni møde) 

Godkendelse af budget 24-25 (juni møde) 

Godkendelse af værdiord (juni møde) 

Svømmeundervisning på hvilke klassetrin 

(juni måned) 

Logo-proces (august møde) 

Udformning af seksualpolitik (august møde) 

Skolens opbygning i forhold til klasser 

(august møde) 

Sag 57 

Eventuelt –  

Orientering 

Ingen bemærkninger  

 

 


